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                                                           INTERPELACJA 

 

W sprawie: Wykaszania traw na wyjazdach z ulic podporządkowanych na ulice 

główne. 

 

 

                   Bardzo proszę o wycięcie szerszego pasa traw na wyjazdach z ulic 

podporządkowanych na  ulice główne w celu lepszej widoczności,  dla 

zachowania  bezpieczeństwa  włączających  się  pojazdów  do ruchu. 

                   Dotyczy  również  słabej widoczności  dla  pieszych  (dzieci),  gdzie 

trawa  przerasta  ich wzrost. Szczególnie niebezpiecznie jest na ul. Wręczyckiej.   

                                                                                 Z  poważaniem   

                                                                                  Barbara Gieroń                            


